

**Bartley Secondary School**  
**Secondary Two**  
**Term One Weighted Assessment (WA) Schedule 2024**  
*[Updated 17 Jan 2024]*

Week	Subject	Stream	Component/Topic
5 [29/1 to 2/2]	English	Exp	Situational Writing
		NA	Situational Writing
5 [29/1 to 2/2]	Chinese Language	Exp	字词: 中一单元六 + 中二单元一 生活空间 + 核心 技能: 辨认人物的特点  测验项目: 1. 填写词语 2. 选词填空 3. 综合填空 4. 阅读理解一 5. 阅读理解二
		NA	字词: 单元一 生活空间 + 核心 技能: 通过人物描写分析人物特点  测验项目: 1. 填写词语 2. 选词填空 3. 综合填空 4. 阅读理解一 5. 阅读理解二
		NT	字词: 单元一 听说课 + 生活空间  测验项目: 1. 连接词语 2. 选词填空 3. 语文应用 4. 阅读理解一
5 [29/1 to 2/2]	Chinese B	Exp/NA	字词: 单元一 生活空间 + 核心  测验项目: 1. 选词填空 2. 句式测验 3. 语文应用 4. 阅读理解一
5 [29/1 to 2/2]	Malay Language	Exp	Bahasa & Kefahaman Objektif
		NA	Bahasa & Kefahaman Objektif
		NT	Bahasa & Kefahaman Objektif
5 [29/1 to 2/2]	Tamil Language	Exp	சுயவிடைக் கருத்தறிதல்
		NA	சுயவிடைக் கருத்தறிதல்
		NT	முன்னுணர்வு கருத்தறிதல்

Week	Subject	Stream	Component/Topic
			மரபுத்தொடர் விளம்பரக் கருத்தறிதல்
<b>6</b> [5/2 to 9/2]	English	NT	Situational Writing
<b>6</b> [5/2 to 9/2]	Literature	Exp	Poetry PBQ - (i) Impression (ii) Feelings
		NA	Poetry PBQ - (i) Impression (ii) Feelings
<b>8</b> [19/2 to 23/2]	Geog	Exp	Cities Housing
		NA	Cities Housing
<b>8</b> [19/2 to 23/2]	Math	Exp	Chapter 2: Linear Equations in Two Variables Chapter 3.1 - 3.4: Expansion and Factorisation of Algebraic Expressions
		NA	Chapter 1: Linear Equations and Inequalities in One Variable Chapter 2 : Linear Equations and Graph Chapter 3.1 - 3.2 : Solving Simultaneous Equations by Graphical Method
		NT*	Chapter 1 : Triangles and Quadrilaterals
<b>8</b> [19/2 to 23/2]	History <b>[Submission week for Performance Task]</b>	Exp	History Investigation: What was life like for the people under the Japanese Occupation.
		NA	History Investigation: What was life like for the people under the Japanese Occupation.
<b>8</b> [19/2 to 23/2]	CPA	NT	Practical on Spreadsheet (MS Excel)
<b>9</b> [26/2 to 1/3]	Science	Exp	Chapter 9 Application of Forces and Transfer of Energy Chapter 10 Transfer of Heat Energy and Its Effects
		NA	Chapter 9 Application of Forces and Transfer of Energy Chapter 10 Transfer of Heat Energy and Its Effects
		NT	Topic 2 - Force Topic 3 - Energy

Week	Subject	Stream	Component/Topic
	Art [Submission week for Performance Task]	All	One final artwork based on the theme of "Art and the Marketplace"
<p><b>Please note that</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• All WAs would be conducted during curriculum time except for those indicated otherwise. Details such as venue and time would be shared with the students nearer the assessment date.</li> <li>• Actual dates for the various WAs would be shared with the parent/guardian via PG by end of T1W3.</li> <li>• Absence WA must be supported by a valid Medical Certificate, otherwise a zero mark would be awarded for the paper that the student has missed.</li> </ul> <p><b>Change in WA schedule for the following subject:</b> * 2NT Math - Postpone to Week 8</p>			